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La directora de Catalunya Ràdio critica durament els retrets fets pel conseller en cap, Josep Bargalló, i que ho fes des de la mateixa
emissora, i opina que s’equivoca quan diu que no s’ha sabut transmetre el nou model de ràdio que es vol impulsar

LA MARXA DE BASTÉ

Va ser ell el que va voler marxar

de l’emissora i, a més, ens va

enganyar perquè afirmava que no

tenia contactes amb RAC-1 quan

sabíem que els tenia i això ens ho

va demostrar de manera innoble

quan ho va anunciar en el seu últim

programa

Montserrat Minobis. DIRECTORA DEL GRUP D’EMISSORES DE CATALUNYA RÀDIO

Montserrat Minobis, en un moment de l’entrevista feta ahir al seu despatx de Catalunya Ràdio. / LLUÍS CRUSET.

EVA FONT / Barcelona

J Elconsellerencap,Josep
Bargalló, ha ratificat
aquest dilluns les declara-
cions que va fer divendres
a l’emissora en roda de
premsa: que la directiva de
Catalunya Ràdio no ha sa-
but explicar el model de
ràdio que es vol impulsar.

—«Jo també puc dir que
s’equivoca. Si a l’opinió
pública no ha arribat bé
el model que es vol fer
sou vosaltres [els mitjans]
els que no ho heu sabut
explicar bé. Jo vaig fer una
rodadepremsaenquèvaig
explicar quins eren els can-
vis. Si vosaltres no ho heu
sabut transmetre és culpa
vostra, no meva. Segon: si
el conseller diu això pot
dir que no ho hem fet bé
i jo puc dir que a mi no
m’ha agradat el que ha vin-
gut a fer a la ràdio.»

—A què creu que es deu
que el conseller visités l’e-
missora divendres i hi con-
voqués una roda de premsa
per fer-li un retret?

—«Per què no li pre-
guntes a ell quines raons
objectives tenia per dir
això? Jo l’hi vaig preguntar
i no me les va explicar.»

—Aquest matí [ahir per
al lector] Bargalló ha dit,
segons recollia Europa
Press, que l’actual govern
no s’amaga de manar en
els mitjans públics com sí
que ho feia CiU.

—«Ja t’he dit que em
sembla molt legítim que
digui el que li sembli com
jo també diré el que em
sembli a mi.»

—I CiU n’ha demanat
la dimissió perquè diu que
a l’emissora hi ha una si-
tuació de «desgovern».

—«D’on treuen això?
Que m’ho expliquin. Diria
als polítics que es dedi-
quessin a governar el país,
a fer la seva feina ben feta,
que d’altra banda no l’han
fet i que ens deixin als pro-
fessionals treballar sense
posar-nos pals a les rodes
amb declaracions i contra-
declaracions.»

—Les declaracions de
Bargalló demostren que el
compromís del govern en
fer uns mitjans públics in-
dependents no s’està com-
plint.

—«Jo he defensat al
llarg de la meva carrera
professional que això sigui
així, també com a degana
del Col·legi de Periodistes
i ara com a directora de
les emissores de la Gene-
ralitat.

—Quan la van nomenar
directoradeCatalunyaRà-
dio al febrer el comitè pro-
fessional de l’emissora,
que representa la redacció
d’informatius, va criticar
que vostè no responia a
un perfil d’independència
política com demanaven.»

—«A veure, tothom té
unes simpaties polítiques
i jo mai me n’he amagat.
Jo he estat a Unió De-
mocràtica de Catalunya
fins l’any 1977, vaig ser
membre fundadora de Na-
cionalistes d’Esquerra.
Després les meves simpa-
ties van ser per a Iniciativa
per Catalunya. Aquesta
em va demanar anar a unes
llistes municipals (1995)
en el quart lloc i hi vaig
anar com a independent.
I una altra cosa, en aquesta
casa [l’emissora] no em va
voler mai. Per què no em
van voler mai quan ma-

nava CiU?»
—I amb el nou govern,

sí.
—«Jo sóc una aposta del

director general de la Cor-
poracióCatalanadeRàdio

i Televisió, Joan Majó. Ell
em va assegurar que hi
hauria llibertat i indepen-
dència en el mitjà. Jo sem-

pre he pensat que la pro-
posta venia del director
general.»

—Els canvis que ha pro-
posat a la ràdio en aquests
mesos han creat polèmica:

la marxa de Jordi Basté
a RAC-1 i les protestes
d’oients en contra de la
seva marxa a les portes de

l’emissora, la supressió de
La nit dels ignorants des-
prés de 21 anys i que ha
fet que s’hagi creat una pà-
gina web de suport al pro-
grama...

—«Això és una campa-
nya orquestrada claríssi-
mament. Joan Bosch [con-
ductor de La nit dels ig-
norants] continua amb un
projectenouqueellmateix
ha presentat. Va ser en
Basté mateix qui va voler
marxar i, a més, ens va
enganyar perquè afirmava
que no tenia contactes
amb RAC-1 quan sabíem
que els tenia. Ens ho va
demostrar de manera in-
noble en el seu programa
quan ho va anunciar. No
tenia amb nosaltres ni dis-
crepàncies econòmiques
ni horàries, simplement li
avançàvem l’horari. Vo-
líem avançar mitja hora el
programa per gratar au-
diències d’altres emisso-
res. Llavors, si ell no tenia
uns interessos [per marxar
a RAC-1]... que m’ho ex-
pliqui.»

—També s’elimina el
programa de tertúlia Pos-
tres de músic de Josep Ma-

ria Solé i Sabaté.
—«Encomanem la seva

franja horària, de tres a
quatre de la tarda, a Rita
Marzoa, que farà un pro-
grama amb tertúlia però
més diversificat. La idea
de fer una ràdio per als
Països Catalans que tenia
Postres de músic també es
conserva.»

—S’havia plantejat l’ac-
tual directiva de traslladar
la informació esportiva
com els partits del FC Bar-
celona a Catalunya Infor-
mació?

—«Se n’havia parlat
però no s’havia arribat a
plantejar. S’ha de tenir en
compte que la graella es-
portiva fa saltar molts pro-
grames de Catalunya Rà-
dio entre partits de Cham-
pions i copa del Rei.»

—Li agraden els es-
ports?

—«He jugat a bàsquet,
a tennis, sé patinar... sóc
esportista nata, vaig al
camp del FC Barcelona i
segueixo el rugbi. El que
passa és que hi ha un seg-
ment importantíssim d’au-
diència al qual no li agrada
gens l’esport i per això fem
una aposta els caps de set-
mana per un programa
amb Xavier Graset, que
es dirà Tot gira, que com-
binarà la informació es-
portiva amb l’entreteni-
ment.»

—Cap on vol anar el nou
projecte de ràdio?

—«Volem combinar-ho
una mica tot. Hem detec-
tat que la nostra audiència
se situa entre la mitjana
edat cap a amunt i volem
que s’obri una mica a totes
les capes de la societat. Per
això farem un programa
a les nitsd’espectaclesamb
Àlex Gorina, que són molt
importants al nostre país.»

—I Catalunya Cultura?
Tindrà una transformació
radical amb l’eliminació
dels programes que hi ha-
via fins ara.

—«Serà una programa-
ció amb franges horàries
ben diferenciades dedica-
des una a la divulgació,
una altra a opinió...A la
tarda estarà pensada més
per a la gent jove, que ara
només escolta la ràdiofór-
mula.»

«Els polítics, que es dediquin a governar el
país i deixin de posar-nos pals a les rodes»
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